

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20-062

公益金「金旗籌款」

敬啟者：

香港公益金是一間非政府、非牟利的慈善機構，2019-2020 年度，香港公益金撥款 2 億 9 千多萬元，資助全港 161 間會員社會福利機構，逾 2,600 個服務單位，使各有關機構能為市民提供多元化的社會服務。

本校向來積極支持公益金的活動，除了將於 11 月 16 日參與公益金售旗籌款外，為延續善舉，將於 11 月 4 - 15 日舉行「金旗籌款」活動，期望學生在籌得善款之餘，更感受到服務社群的喜悅。

請提醒 貴子弟於 11 月 15 日(星期五)或之前將善款及金旗認捐表格交回班主任，以便統計。

請於 2019 年 11 月 8 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

如有查詢，請致電 23800241 與鍾世澤主任、禰寶健老師或蘇陶申港老師聯絡。

此致

貴家長

2019 年 11 月 4 日



招祥麒

校長 招祥麒博士

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S19/20-062
To: Parents

4 November 2019

Gold Flag Sale for the Community Chest of Hong Kong

The Community Chest of Hong Kong is an independent, non-profit making organization neither funded, nor operated by the government. In 2019/2020, The Community Chest of Hong Kong allocates a total of HK\$298 million to support 161 member social welfare agencies and their 2,600 working units to help individuals in need.

Our school has been participating actively in the charitable activities organized by the Community Chest of Hong Kong. In order to instill in students a caring attitude towards the disadvantaged and encourage them to serve the community, apart from taking part in the Flag Day on 16 November, 2019 (Saturday), Gold Flag Sale will be held from 4 November to 15 November, 2019.

Please remind your child to return the Gold Flag Order Form and give the donation to the class teacher by 15 November, 2019 (Friday).

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **8 November 2019**.

For enquiries, please contact Mr. Chung Sai Chak, Mr. Huen Po Kin or Mr. So To San Kong at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Dr. CHIU Cheung Ki

Principal